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Kære forældre 
 
Så kom påsken! Og hermed første officielle skoleinfo på Viggo! Vi håber meget, at det lykkes alle at 
komme godt herind. 
 
Siden sidst har der været generalforsamling, og fra os skal der lyde en stor tak til de afgående 
bestyrelsesmedlemmer for deres kæmpe indsats. Samtidigt også et stort tillykke til de nye 
bestyrelsesmedlemmer. Vi glæder os meget til det fremtidige samarbejde. 
 
Igen i år ydede eleverne i Udgård en stor indsats med børnepasning. Det skal de have en kæmpe tak 
for. Det skaber en super hyggelig stemning, som smitter ud på hele skolen længe efter 
generalforsamlingen er slut. 
 
Der har også været arbejdslørdag, og det er dejligt at gå rundt på skolen og se, hvor meget, der er 
blevet lavet. Der er lige et par detaljer, der bliver fikset her i påsken - tusind tak for det. 
 
Som I ved, kommer der nyt skema efter påske. Klasselærerne sender skemaer ud, og de kan også 
findes her på Viggo, både i fildeling og i kalenderen. 
 
I uge 18 er Mette på kursus samme med Jan, og de er derfor ikke at finde på skolen. I den uge vil 
Marianne selvfølgelig være til stede som viceleder. Skulle der være noget uopsætteligt, træffes Mette 
på mail. 
 
Efter påske går vi også i gang med jobsamtaler til den nye sekretær-stilling. Vi håber, at vi finder den 
helt rigtige. Der allerede kommet et par ansøgninger. Stillingsopslaget ligger på skolens facebook-side, 
og det må I meget gerne dele derude. 
I den forbindelse vil vi meget gerne takke Anja for sit kæmpe arbejde med at implementere de nye 
systemer på kontoret. Hun har virkelig gjort det godt, og hun vil blive savnet af alle - store og små! 
 
På gensyn efter påske! 
Kærlige hilsner 
Mette & Marianne 
 
----------------------------------------------------------------- 
Her er en hilsen fra Anja: 
 
Kære alle. 
 
Som I måske har hørt, har jeg valgt at opsige min stilling som skolesekretær til d. 1/5-2025. Jeg har 
måttet erkende, at jeg desværre ikke trives i selve økonomi-delen i jobbet. Jeg har dog virkelig nydt at 
lære jeres børn at kende og nydt hver gang de kom ind på kontoret – dem kommer jeg helt sikkert til at 
savne        
Håber I finder den helt rigtige afløser for mig, som elsker både økonomi og børn        
Tak for nu. 
Mange hilsner fra Anja 

 



----------------------------------------------------------------- 
 

 

Besked fra bestyrelsen: 
 
Kære forældre 
 
Som I alle ved, har vi netop afholdt vores årlige ordinære generalforsamling. Det var en god aften med 
glade børn rundt om på skolen og god stemning i morgensamlingslokalet. Vi havde nogle rigtig gode 
drøftelser omkring rengøring, fællesskab og arbejdsgrupper. Det er dejligt at mærke lysten blandt 
forældrene til at bidrage, og at vi vil noget sammen med Tandslet Friskole. 
 
Vi vil gerne gentage, at I er meget velkomne til at tage fat i os, hvis I har noget, I gerne vil bidrage med 
eller er uenige i. 
Vi arbejder med de overordnede linjer og værdier, foruden nogle praktiske opgaver. Spørgsmål omkring 
børnene, personale, pædagogik og undervisning skal naturligvis rettes til lærerne eller Mette. 
 
Vi fik valgt fire nye bestyrelsesmedlemmer. Det er Bo Meier, Kristina Nissen, Asbjørn Kaad og Roland 
Nissen. Maria, Lisbeth og Christian fortsætter i bestyrelsen. Vi har allerede taget hul på arbejdet og har 
konstitueret os således: 
Kasserer: Bo 
Sekretær: Lisbeth 
Næstformand: Christian 
Formand: Asbjørn 
 
Vi har derfor både viden med fra tidligere og nye friske kræfter, så vi er klar til og glæder os til at tage 
fat. 
 
De bedste hilsner 
fra den nye bestyrelse 


